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Abstract (en)
The chamber (124) has a container (500) receiving liquids (502, 504) having same or different densities. An obstacle structure (506) moves through
the components in the container by the effect of centrifugal force and/or magnetic force to mix the components. A flexible, resilient connection piece
(508) is connected to the container and the obstacle structure and formed in single-piece with the container and the obstacle structure. The obstacle
structure is designed as a joist, a rake, a sieve and a grid structure. Independent claims are also included for the following: (1) a cartridge (2) a
method for mixing two components by using a mixing chamber.

Abstract (de)
Offenbart wird eine Mischkammer (124) aufweisend: einen Behälter (500) zur Aufnahme einer ersten und einer zweiten Komponente (502,
504); eine Hindernisstruktur (506), welche dazu eingerichtet ist, sich unter Einwirkung einer Zentrifugalkraft (142) oder Magnetkraft, die auf
die Mischkammer (124) wirkt, in der ersten und zweiten Komponente (502, 504) in dem Behälter (500) zu bewegen und diese miteinander zu
vermischen; und ein Verbindungsstück (508), welches mit dem Behälter (500) einerseits und mit der Hindernisstruktur (506) andererseits verbunden
ist.
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